
 

 

Voel skole 
 

Dagsorden  
Referat af skolebestyrelsesmøde d. 16. juni 2020 kl. 19.00-22.00  
 

 Aktuelt:

  

Kommentarer: 

Pkt. 1 

 

Meddelelser 

Fra ledelsen: 

- ”corona-status” 

- mødedatoer næste skoleår 

Fra formanden: 

Fra undervisning/fritidsdel: 

Øvrige meddelelser: 

 

Status er, at vi forsøger at gøre det så 

normalt, som muligt. Men alt skal foregå 

klassevis, derfor er der også nogen fællesting 

vi ikke kan. Samtidig kan vi heller ikke bruge 

faglokalerne. SFO er ramt af samme 

restriktioner, at alt skal foregå klassevis. Vi 

savner vores fællesarrangementer og at vi 

må blande os mere i SFO. 

Personalet savner også alle vores fællesting 

og fællesskabet med hinanden. 

I går havde vi møde med de nye børn og 

forældre. 

Mødedatoer til næste år: 

Der er følgende forslag, men det skal drøftes 

med den nye bestyrelse. 

20/8, 23/9, 26/10, 26/11, 14/12, 26/1, 24/2, 

8/4, 17/5, 17/6 dog ligger 20/8 fast, da det er 

der, bestyrelsen konstituerer sig. 

Pkt. 2 

 

Skolebestyrelsesvalg Status på opstillede og planlægning af 

resten af valget. 

Benyttelse af kort valgperiode er 

godkendt. 

Vi vælger at gennemføre valgmødet 24/6 kl. 

16.30 

Der vil blive fortalt om arbejdet i bestyrelsen 

og en årsberetning. 

   



 

Trine siger noget om forskønnelsesdagen og 

inddragelse af klasserummet.  

Karen fortæller om principperne og 

årsberetningen. 

Randi fortæller om arbejdet med 

værdiregelsættet. 

Som udgangspunkt sidder man i bestyrelsen i 

4 år, men i særlige tilfælde kan man sidde i to 

perioder, hvor anden periode er 2 år.  

Man stopper automatisk i skolebestyrelsen, 

når ens sidste barn stopper på skolen. Det 

betyder alle kan blive valgt ind uanset hvilket 

klassetrin ens barn går på, men en suppleant 

overtager posten, når barnet stopper. 

Pkt. 3 Værdisæt Værdisættet er godkendt af 

medarbejderne. Har bestyrelsen 

ændringer eller tilføjelser inden 

godkendelse og inden det lægges på 

hjemmesiden? 

Det er godkendt og kommer på hjemmesiden 

hurtigst muligt. 

Pkt. 4 Årsberetning Under udarbejdelse. Foreløbigt 

udarbejdede punkter fra Karen 

vedlagt som bilag.  

Årsberetning godkendt. Henrik tilføjer i 

forhold til personale og økonomi. Plus en 

tilføjelse omkring mødet med forældre. 

Udgivelsesdatoen er 23/6-2020 

Pkt. 5 Årsplan 2020/21 

Samt evaluering på 2019/20 

Faste uger/datoer: 
 
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/Dia
logforumSkole/Aarsplaner/2020-21 
Datoer tilfælles med 
skolefællesskabet? 
Nye idéer til indsatsområder? 
Videre arbejde med ekst. emner? 
 
20/8 er det første skolebestyrelsesmøde, 
hvor bestyrelsen konstituerer sig. 
 
Dagsorden til det første møde: 
Forventningsafstemning af 

- Hvordan arbejder vi mellem 
møderne 

- Hvad er forventningerne til 
hinanden og arbejdet i bestyrelsen 

- Møder på plads udefra, hvor 
bestyrelsen skal være 
repræsenteret 

https://skolestyrelse.silkeborg.dk/DialogforumSkole/Aarsplaner/2020-21
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/DialogforumSkole/Aarsplaner/2020-21


 

Kage: Karen 

- Gruppeopgave når vi skal arbejde 
med emner. 

- Afslutning af alle møder med 
gennemgang af, hvad der kommer 
inden næste møde, bestyrelsen skal 
deltage i. 

- Hvilke punkter skal vi arbejde med i 
den næste periode 

- Kontakt til Resenbro skolebestyrelse 
- Fokus på den gode fortælling om 

Voel Skole og hjemmesiden 
-  

Udefra kommer i august; 
Høringssvar til budget 
Udtalelse til tillæg til kvalitetsrapport 
 
Forslag til andre mener: 
Mellemtrin, gerne arbejde med strukturen og 
overgangen fra indskoling til mellemtrin. 
Hvordan holder vi forældrene tæt på 
samtidig. Gøre arbejdet i mellemtrinnet 
tydeligt. Evt. et fællesmøde mellem 
bestyrelse og personale. 
 
Digitalisering og spil, oplæg i det nye år? 
 

Pkt. 6 

 

Evt. Ændringer i skoledistrikter og 

overbygning i Voel? Hvad høres på 

vandrørerne? 

Orientering af Jens Ole og Stine 

Skift mellem SFO og Klubben 

Når man er tilmeldt SFO bliver man 

automatisk ført over i klubben, hvis man ikke 

gør noget. 
 


